
Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Dražíč, konaného dne 25. 08. 2022 od 20.00 
hodin v zasedací místnosti obce Dražíč.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva obce Dražíč (dále též jako zastupitelstvo), bylo zahájeno ve 20.00 hodin     
p. Františkem Horákem, dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č 1) 
konstatoval, že přítomno je 5 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva, 
tak že zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

Přítomno:        5 členů zastupitelstva                          
Omluveno:       2 (p. Ing. Vojtěch Horák, pí. Hana Dvořáková).        

Určení ověřovatelů a zapisovatele
Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu p. Františka Matouška a p. Františka Horáka. 
Zapisovatelem pí. Lenku Královou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.
Zastupitelstvo obce Dražíč schvaluje ověřovateli zápisu p. Františka Matouška a p. Františka 
Horáka. Zapisovatelem pí. Lenku Královou a program jednání veřejného zasedání. 

Program jednání“
__________________ 

1.Plán společných zařízení pozemkové úpravy
2.Oprava schválení rozpočtu – oprava chybně zapsané částky v zápise
3.Žádost o poskytnutí finančního daru HZS JČK, stanice Týn nad Vltavou

Výsledek hlasování:      Pro:     5       Proti        0          Zdržel se:      0     

Usnesení č. 37 bylo schváleno

1. ZAHÁJENÍ

2. INFORMACE pí. STAROSTKY
________________________________________

Návrh usnesení:
______________ 

PLÁN SPOLEČNÝCH ZAŘÍZENÍ obce Dražíč – KOPÚ –  schválení
________________________________________________________________________

Jedná se o plánování výstavby nových přístupových cest k jednotlivým pozemkům. Výstavby
2 velkých rybníků, tůní atd., plán na příští období.  

Výsledek hlasování:      Pro:     5       Proti        0          Zdržel se:      0     

Usnesení č. 38 bylo schváleno



OPRAVA SCHVÁLENÉHO ROZPOČTU na rok 2022 (chybně uvedená částka v zápisu).
___________________________________________________________________________

Revokace usnesení  č. 66/2021 Oprava chybně uvedené částky v zápisu 12.500 000, Kč., na částku 
správnou - 12 740 000,-- Kč.
Návrh rozpočtu, schválený rozpočet byl zveřejněn s částkou 12 740 000, v zápisu byla však 
uvedená omylem částka 12 500 000,-- Kč.
Zastupitelstvo obce Dražíč schvaluje provedení opravy v zápisu, schválený rozpočet na rok 2022 
činí 12 740 000,-- Kč.

Výsledek hlasování:      Pro:     5       Proti        0          Zdržel se:      0     

Usnesení č. 39 bylo schváleno

ŽÁDOST O POSKYTNUTÍ  FINANČNÍHO DARU – HZS JČK ČB, stanice Týn nad Vltavou
___________________________________________________________________________

HZS JĆK České Budějovice, stanice Týn nad Vltavou žádá o poskytnutí finančního daru na 
zakoupení pračky hadic Mondiale.

Zastupitelstvo obce Dražíč schvaluje poskytnutí finančního daru pro HZS JČK České Budějovice, 
stanice Týn nad Vltavou ve výši 5 000,-- Kč.

Výsledek hlasování:      Pro:     5       Proti        0          Zdržel se:      0     

Usnesení č. 40  bylo schváleno

Návrh usnesení:
_______________________

3. USNESENÍ - (součást každého, jednotlivě projednávaného usnesení)

4. DISKUSE:
_______________

Žádost o vyjádření k technické infrastruktuře Vranov – hotel.
Společnost Orlík Willage, žádá obec Dražíč o vyjádření k technické infrastruktuře, za účelem 
odstranění stavby hotelu. Vyjádření zastupitelů, občanů.
Pan Ing. Jaroslav Moule navrhuje zdokumentovat stávající komunikaci, uzavřít smlouvu o případné 
opravě. Pan Matoušek František, je třeba začít jednat, kudy vozit suť atd! Pan Ing. Moule, p. 
Matoušek, p. Horák, p. Vrba, navrhují uspořádat schůzku s majiteli a prodiskutovat vše potřebné. 
Případně uzavřít smlouvu. Možnost přizvat k jednání i SÚS. Obavy z odvozu odpadu po demolici

Pan Horák František, p. Ing. Moule – diskuse o opravě cesty ve Vranově, poškozené přívalovým 
deštěm. Dotaz na opravu.- Odpověď : Je zadáno vyhotovení PD a rozpočtu na akci.

Dotace na rybník v Karlově, nutnost sehnat firmu, která by dokázala sehnat, co nejvyšší dotaci. 
Rozpočet na opravu rybníka v Karlově činí 2 742 228 bez DPH, tj.3 318 096 vč.DPH..
Paní starostka vysvětlila, že je třeba začít pracovat na stavebním povolení, o zahájení akce se 
rozhodne podle další situace.



.

Pan Ing. Moule se dále dotazoval, zda – li, si obec nechává dělat rozbory vody?
Paní starostka vysvětlila, že kvalita vody je pod neustálou kontrolou, občané nemusí mít obavy!

Sloupy elektrického vedení v trávě u silnice v Dražíči odveze ZD Nemějice ,dle domluvy.
Neustálá diskuse okolo horní zastávky, křižovatky, umístění autobusové zastávky! Je potřeba 
vyvolat další jednání s účastníky projektu.

Návrh na zřízení kompostárny v ohradě u ZD – možnost získání dotace 

Dotaz na dodělávky veřejného osvětlení.

Pan místostarosta František Horák vznesl dotaz – jak je to s hasičárnou - zásahová jednotka SDH 
Dražíč zda – li je aktivní,  atd.

Různé další názory, návrhy a připomínky

Na stole zasedací místnosti byl vystaven pohár ze závodů Dračích lodí.
Poděkování za vzornou reprezentaci účastníkům závodů Dračích lodí.
Posádka obce Dražíč se umístila na vynikajícím druhém místě! Velké díky a gratulace!

5. ZÁVÉR:
_________________
                                                                                           
Závěrem poděkovala paní starostka všem přítomným za účast. Jednání bylo ukončeno ve 21.30 
hodin. 

Zapsala: pí. Lenka Králová

Ověřovatelé zápisu:  p. František Horák                          ----------------------------------
                                   
                                    p. František Matoušek                     ---------------------------------
                                               

Za obec Dražíč: starostka pí. Alena Dědičová                    ----------------------------------


